

Date: / /1446H

التاريخ: / / 1446هـ

Corresponding to: / / 2025 G

الموافق: / / 2025م

Application form for Twareat Medical Care Co. Membership Nomination for the period (Starting 11/05/2025G and ending on 10/05/2029G)

نموذج طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة طوارئيات للعناية الطبية للدورة القادمة (تبدأ في 2025/05/11م وتنتهي في 2029/05/10م)

Gentlemen / Secretariat of the Nomination and Remuneration Committee

السادة/ أمانة سر لجنة الترشيحات والمكافآت المحترمين
شركة طوارئيات للعناية الطبية

Twareat Medical Care Company

After Greetings: -

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد:-

Further to your announcement opening the door for candidacy for membership of the Board of Directors of Twareat Medical Care Company for a new term of four years starting from 11 May 2025G, I am pleased to submit an application for my candidacy and attach to you herewith all the required documents and information, that you requested as per the company's announcement of candidacy on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) website.

عطفًا على إعلانكم لفتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة طوارئيات للعناية الطبية لدورة جديدة مدتها أربع سنوات تبدأ من 11 مايو 2025م. يسرني أن أقدم بطلب ترشيح نفسي وأرفق لكم كافة الوثائق والبيانات المطلوبة، وفقاً لما ورد في إعلان الشرة المنشور على موقع السوق المالية (تداول).

I also hereby confirm the following:

وأؤكد على ما يلي:

1. The information, data, and signatures on the documents attached to my application, its appendices are true and not misleading.
2. All required documents and forms referred to in the announcement are attached with this form.
3. I'm aware that the nomination application will be subject to review, scrutiny and verification for all information and documents submitted in accordance with the rules and regulations and the approved policies and conditions published in the announcement, and my application will be accepted or excluded in light of that.

1. صحة ودقة جميع المعلومات والبيانات الواردة في هذا الطلب وملحقاته، وأتعهد بعدم تقديم أي معلومات مضللة.
2. إرفاق جميع الوثائق والنماذج المطلوبة وفقاً لما هو مذكور في الإعلان.
3. إلمامي الكامل بأن طلب الترشيح سيخضع للمراجعة والتدقيق والتحقق من صحة المعلومات، وأن القبول أو الاستبعاد سيتم وفقاً للسياسات والشروط المعتمدة والمنشورة في الإعلان، بالإضافة إلى الأنظمة ذات العلاقة.

Full Name:

الاسم الرباعي:

ID/ Iqama No. or Passport No. for non-Saudi:.....

رقم الهوية / رقم الجواز (لغير السعوديين):.....

Signature:.....

التوقيع:.....

Date:.....

التاريخ:.....

Seal of the legal entity (If the candidate is nominated by a shareholder):.....

توقيع المساهم أو ختمه (في حال كان المرشح من مساهم):.....